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Protokoll 

Svenska Biljardförbundet, möte via Teams 

Den 11 september 2023 

 
 

Närvarande: Andy Nettleton, Tobias Andersson, Anna-Karin Bedeus, Sven Junghagen, 

Malin Lindström, Sam Mubarak, David Pennör, Sofia Asp (adjungerad) 

 

Valberedningen genom Daniel Silvennoinen deltog i början av mötet. 

 

§1. Mötets öppnande 

Andy hälsade alla välkomna. 

 

§2. Val av justerare 

Till justerare valdes David Pennör 

 

§3. Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkändes.  

 

§3a. Information från valberedningen 

Daniel informerade om vad som är aktuellt och gick igenom vilka datum/tider som gäller och 

vilka som är upp för omval. 

 

För att inte behöva välja enbart män och enbart kvinnor som ledamöter på varannan stämma 

diskuterades ett valtekniskt förfarande där en av de manliga ledamöter som valdes vid den 

senaste stämman och därmed inte är aktuella för val denna stämma tillfrågas om att ställa 

upp för val och väljas på fyra år. Och att en de kvinnor som ska väljas väljs in på två år. Rent 

valtekniskt innebär det att en av männen avgår från sin post och en kvinna väljs som 

fyllnadsval på två år. Som nyval väljs då två kvinnor och en man på fyra år. 

 

§4. Föregående mötes protokoll samt uppföljning av beslut 

Föregående mötes protokoll den 14 augusti godkändes. 

 

Per capsulam 2023-08-30: SK TB och rankingsystem 

 

 

§5. Aktuellt från RF  

Projektstöd 

Projektstöd 2024-2025 

Tre stycken inskickade projektansökningar: 

• Trygg idrott 

• Digitalisering 

• Parabiljard (2024) 

Möte med Karl-Erik 

Andy och Sofia träffar Karl-Erik den 12 september. Diskuterade kort vilka ämnen som bör 

lyftas under mötet. 

 

Ryssland/Belarus 

RF, SOK och SPK har i samband med att de träffat sina nordiska motsvarigheter återigen 

gemensamt för Norden skickat ut att de står fast vid att inte tillåta deltagare och ledare från 

Ryssland och Belarus. 
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Finland har skickat en förfrågan inom NBC gällande att bojkotta IBSF Snooker VM. Finland 

kommer att bojkotta och undrar hur de andra länderna ser på detta samt om vi bör skicka en 

gemensam skrivelse. 

Beslutade att vi skickar en gemensam skrivelse till IBSF om att inte tillåta spelare från 

Ryssland och Belarus. 

 

Nyhet Begränsat registerutdrag 

I september 2023 blir det möjligt att få sitt utdrag från polisens belastningsregister som 

digital post till sin digitala brevlåda. Samtidigt införs en kontrolltjänst där den som tar del av 

utdraget kan kontrollera utdragets äkthet via en e-tjänst på polisen.se. 

 

§ 6. Ekonomi 

Statusrapport från Malin. Inga avvikelser. 

 

§7. Styrelsefrågor  

Förbundsutvecklingsplan 

Inskickad 

 

Premier spelare under 18 år 

Diskussion gällande hur beslutet om att premier till spelare under 18 år betalas ut till 

föreningen har tagits emot. Det har tagits kontakt med några personer i PK men inget 

officiellt har skickats till PK.   

 

Malin ska på webinarium hos Skatteverket gällande prispengar och premier. 

 

 

§8. Aktuellt från kommittéerna  

 

NBC 

Kort rapport från mötet i Göteborg i samband med NM i pool. Planering att alla NM ska gå i 

Danmark nästa år. Datum ännu inte bekräftade. 

 

Carambole 

Individuella VM blev tyvärr inte så bra resultat.  

 

Uttagning till NM klar. Uttalade medlemmar i Team Sweden har förtur framför den 

nationella rankingen. 

 

Sven presenterade förslaget på det nya formatet på SM från 2024. För att hamna på rätt årtal 

efter bytet till kalenderår spelas inget SM 2023, utan säsongen 2024 inleds istället med SM 

för 2024. Återgår till slutspel samt ändrar lite i bestämmelserna kring vilka åtta spelare som 

går direkt till slutspel. Förslaget till revidering skickas ut för Per capsulam-beslut. 

 

Pool 

NM bra svenska resultat. Fick en del publicitet, både SVT och SR gjorde reportage. 

Alla föreningar inte uppmärksammat regleringen om premier och ungdomar. PK tar nu 

kontakt med alla tävlingsarrangörer. 

 

Budget för 2022-2023 är slut. 
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Aktuellt internationellt: 

Pyramid och Black Ball nu under EPBFs paraply. Plan att EM ska arrangeras under 2024. 

Heyball beslutat av WPA att vara med på med World Games. EPBF hanterar konsekvenserna 

av det beslutet och ser över om EM ska arrangeras. 

 

Malmö Open 2024 

Förfrågan från Henke om förbundet går in som garant för Malmö Open 2024. Parabiljard är 

ett av fokusområden i vår strategi och därmed är det givetvis viktigt att vi fortsatt är med på 

Malmö Open. Det är dock önskvärt att en sponsor hittas för att täcka åtminstone en del av 

kostnader. Vi behöver även se över möjligheten att arrangera någon form av 

kringaktivitet/prova på.  

Beslut: Att förbundet går in som garant för Malmö Open 2024 

 

Snooker 

Drygt 100 anmälda till Q-tour. 

 

8 spelare deltog på NM i Uleåborg, Finland. Tyvärr inte så bra resultat. 

 

Diskussion gällande processen kring hur underlaget skickades till FS gällande SKs 

uppdatering av TB.  

 

§9. Aktuellt från utskotten 

Barn & ungdom 

LOK-stödet 

Vi nådde inte 15 föreningar. Vi har totalt 12 föreningar om vi räknar HT22 och VT23. 

 

Från 1 juli gäller nya LOK-stödsregler. Med de nya reglerna tillåts t ex mer spontanidrott. 

Den nya regleringen bör passa ett antal av våra föreningar bättre och innebära att de nu kan 

söka LOK. 

 

Ungdomstävlingar 

Tobias rapporterade från tävlingen i Sundsvall. 10 deltagare varav tre tjejer. Många föräldrar 

och ledare med. Hade pass om trygg idrott.  

USM har bytt datum. Klart att det arrangeras i Norrköping. 

 

Tobias och Sofia ska ha ett möte för att diskutera aktiviteter 2024. 

 

Elitutskottet 

Sven har fått godkänt från RF att skicka in Elitutvecklingsplanen lite senare, senast den 15 

september. Den skickas ut för översyn av FS under veckan. 

 

Kommunikation 

Andy och Sven har haft uppstartsmöte med byrån som ska hjälpa oss med vår grafiska profil 

och hur vi får en röd tråd i vår kommunikation. 

 

Utbildning 

Jessica/Föreningskraft kommer att hjälpa oss med att ta fram tävlingsledarutbildningen. 

Arbetet inleds i oktober med en Teamsträff för grenkommittéerna. 

 

 

§10. Aktuellt från projekten 
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Biljard 65+ 

Digital träff den 4 september för erfarenhetsutbyte mellan de föreningar som ingår i vårt 

projekt. Bra samtal och de tipsade varandra bland annat om hur de har gjort för att nå 

målgruppen.  

 

RF har en monter på Seniormässan den 3-5 oktober i Stockholm och har bjudit in SF att 

delta. Vi kommer att vara med och tar med oss ett mindre biljardbord samt folder om Biljard 

för målgruppen 65+. 

 

Ledarsatsning i samverkan 

Bowlingförbundet är nu med i satsningen. Vi önskade få in ytterligare ett förbund för att få 

lite större deltagande på träffarna. 

 

Uppstartsmöte genomfört med de tre nya distrikten. De kommer att genomföra 

föreningsträffarna nu under hösten. Nya distrikt är Skåne, Västra Götaland och Västerbotten. 

Uppstartsmöte genomfört med pilotdistrikten (Småland, Uppland, Örebro). De genomför 

föreningsträff 2 nu under hösten samt inleder Arbete på hemmaplan. 

 

Två paketerbjudanden har tagits fram för Arbete på hemmaplan. Ett för föreningar som inte 

tidigare har haft så mycket kontakt med sin RF SISU konsulent och ett för föreningar som 

kommit lite längre och vill arbeta med en ledarplan. 

 

Sofia var inbjuden att presentera projektet på en träff den 31 augusti för alla de RF SISU 

konsulenter som är ansvariga för ledarsatsningen inom återstarten. Det var vi, fotboll och 

simning som var inbjudna att presentera SF-exempel. Vi fick många tummar upp från 

konsulenterna som tyckte det var ett mycket bra initiativ med samverkan mellan SF och RF 

SISU distrikt. 

 

 

 

Para 

I våras skickade vi ut en enkät om parabiljard till de andra förbunden i Europa. 25 förbund 

har svarat. Jörgen har gjort en sammanställning av svaren och kommer nu att ta kontakt med 

ett antal av de förbund som svarat att de bedriver verksamhet. 

 

Sofia och Jörgen deltog idag på en Nätverksträff para arrangerad av RF och 

Parasportförbundet för SF och RF SISU distrikt. 

 

Inskickad projektansökan för att bland annat 

• Ta fram material, både skriftligt och filmer, om biljard för personer med 

funktionsnedsättning 

• Pilotprojekt i Malmö i samverkan med Henke och FIFH för personer med 
rörelsenedsättning samt pilot på ytterligare ett ställe i Sverige (troligen i Gävle där vår 

medlemsförening Helges IF som är ett aktivitetshus har visat intresse) 

• Pilotprojekt för personer med intellektuell funktionsnedsättning. Sker i samverkan 

med föreningar där målgruppen finns. Bland annat RBU Gotland som varje söndag 

har biljardträning. 

• Ta fram en plan inom ramen för Special Olympics med målsättningen att komma med 
på det svenska programmet för Special Olympics år 2026 och i en förlängning få med 

biljarden på det internationella programmet. 
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Framtidens Biljardförening 

Jörgen har besökt ytterligare några föreningar. 

 

§11. Antidoping 

Grundkurs i Antidoping digitalt den 31 oktober och 1 november. Två halvdagar. Några från 

grenkommittéerna som bör delta? 

 

Antidopingkonferens den 21 november. Sofia och David deltar. Där får vi bland information 

om den nya mallen för Antidopingprogrammet. 

 

 

§12. Övriga frågor 

Inga övriga frågor. 

 

§13. Nästa möte  

Nästa möte den 9 oktober 

 

§14. Mötets avslutade 

Andy tackade för deltagandet och avslutade mötet. 

 

 

 

Stockholm 2023-09-11 

 

 

Andy Nettleton, ordförande  Sofia Asp, sekreterare  

 

 

David Pennör, justerare 


